
Zápis č. 7/6/2016 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
22. júna 2016 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, David Soukeník 
Ospravedlnená: Ildikó Nagy 
Hostia:  
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Ing. Marián Guľa – zástupca riaditeľky Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: zasadačka GR RTVS, Mýtna 1, Bratislava, SRo 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnila I. Nagy. Navrhol, aby sa ako bod č. 5 
doplnilo Stanovisko Rady RTVS k aktuálnej situácii v súvislosti so zámerom zvyšovania 
úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo skonštatoval, že dnes sa už bude rokovať podľa nového Rokovacieho poriadku, 
keďže prišiel od predsedu NR SR schválený Štatút Rady RTVS. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 69/2016: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Stanovisko Rady RTVS k aktuálnej situácii v súvislosti so zámerom zvyšovania úhrad 

za služby verejnosti poskytované RTVS  
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6. Informácia o vysielaní a aktivitách RTVS v súvislosti s predsedníctvom SR v Rade EÚ 
(spravodajcovia M. Kákoš a Ľ. Guman) 

7.  Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s LOH 2016 (spravodajca I. Gallo) 
8. Informácia o účasti RTVS na letných festivaloch (spravodajcovia D. Hushegyiová a Ľ. 

Guman) 
9. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s výročím SNP (spravodajcovia J. Chudík 

a Ľ. Guman) 
10. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji 2016 (spravodajca 

I. Gallo) 
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne  

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, D. Soukeník / 
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Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomná: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, okrem 
uznesení č. 61 a 62, ktoré sa týkali doručenia Výročnej správy a Správy o činnosti Rady 
RTVS do NR SR. Obe boli splnené. Uviedol, že k zápisu z ostatného rokovania neprišli 
žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 70/2016 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

54.  Nevyhodnocuje sa.  

55.  Nevyhodnocuje sa.  

56.  Nevyhodnocuje sa.  

57.  Nevyhodnocuje sa.  

58.  Nevyhodnocuje sa.  

59.  Nevyhodnocuje sa.  

60.  Nevyhodnocuje sa.  

61.  Splnené. Doručenie Výročnej správy do NR SR 

62.  Splnené. Doručenie Správy o činnosti Rady RTVS do NR SR 

63.  Nevyhodnocuje sa.  

64.  Nevyhodnocuje sa.  

65.  Nevyhodnocuje sa.  

66.  Nevyhodnocuje sa.  

67.  Nevyhodnocuje sa.  

68.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
P. Kubica, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomná: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo požiadal V. Miku a M. Kákoša o informáciu o rokovaní VKM, na ktorom sa zúčastnili.  
M. Kákoš uviedol, že obe predložené správy VKM prerokoval a bola bohatá diskusia, najmä 
v súvislosti so zámerom zvyšovať koncesionárske poplatky.  
V. Mika potvrdil, že diskusia bola obsahovo bohatá. Predložil členom VKM odpočet toho, čo 
sa podarilo v RTVS dosiahnuť. Ďalej informoval o troch oceneniach, ktoré RTVS za posledné 
obdobie získala.  
 
 
4. Stanovisko Rady RTVS k aktuálnej situácii v súvislosti so zámerom zvyšovania 

úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS  
I. Gallo uviedol, že zaradenie tohto bodu je logické, keďže všetci vnímajú verejnú diskusiu 
o postavení verejnoprávneho vysielateľa a diskusiu o zmene financovania RTVS. 
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P. Kubica uviedol, že Rada RTVS vníma túto tému už dlhšie, systematicky sa ňou zaoberá, 
o čom svedčia aj uznesenia prijaté v minulosti. 
M. Kákoš pripomenul, že vždy vznikne diskusia, ak sa začne uvažovať o zmene financovania 
RTVS. Rada RTVS je zo zákona kompetentná dohliadať na plnenie zákonných povinností 
RTVS. Uviedol, že prišiel čas na to, aby sa upravili koncesionárske poplatky. Rada RTVS 
viackrát v minulosti konštatovala, že verejnoprávny charakter sa posilňuje.  
I. Gallo pripomenul, že Rada RTVS svoj postoj pretavila aj do troch uznesení v minulosti: 
Dňa 27.5.2014 Rada RTVS prerokovala stratégiu financovania RTVS, kde v uznesení č. 
79/2014 konštatovala, „že súčasný stav financovania je neudržateľný a ohrozuje plnenie úloh 
verejnoprávneho vysielateľa. V rámci existujúceho modelu financovania považuje Rada 
RTVS za nevyhnutné prehodnotiť výšku úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS 
v oblasti rozhlasového a televízneho vysielania.“  
Pri prerokovávaní rozpočtu na rok 2015 uznesením č. 151/2014 zo dňa 11.12.2014 
konštatovala, „že bez zmeny spôsobu financovania nebude RTVS v ďalšom období schopná 
zabezpečiť svoje rozvojové aktivity.“ 
Následne pri prerokovávaní rozpočtu na rok 2016 uznesením č. 138/2015 zo dňa 9.12.2015 
konštatovala, „že pri zachovaní súčasného modelu financovania, nebude RTVS v budúcnosti 
schopná zabezpečiť plnenie úloh verejnoprávneho vysielateľa podľa zákona č. 532/2010 Z. 
z. o RTVS. Rada RTVS považuje za nevyhnutné zvýšiť výšku úhrad za služby verejnosti 
poskytované RTVS v oblasti rozhlasového a televízneho vysielania.“ 
Z tohto dôvodu si myslí, že pre radu to nie je nová téma a za optimálny model zmeny 
financovania považuje navýšenie koncesionárskych poplatkov.  
J. Chudík pripomenul, že v minulosti upozornil na praktickú neexistenciu detskej tvorby. 
Dnes je k dispozícii materiál, kde sa za mesiac máj uvádza 113 hodín detského vysielania. 
Rovnako podľa neho ide veľmi rýchlo dopredu aj technický vývoj a ak RTVS nebude môcť 
reagovať, tak sa dostáva mimo aj v obsahovom hľadisku. Považuje za nutné, aby sa 
financovanie navýšilo, aby bola nejaká perspektíva udržateľnosti.  
M. Kabát uviedol, že by sa malo výraznejšie hovoriť o benefitoch, ktoré divák a poslucháč za 
zvýšené koncesie dostane.  
I.j Gallo si myslí, že manažment mal vyvinúť väčšiu iniciatívu v tom smere, že sa zvýšia 
koncesie a čo za to ľudia dostanú. Má pocit, že RTVS ostala v polohe, že RTVS začala veci 
vysvetľovať, až keď sa niekto začal niečo pýtať alebo tvrdiť.  
V. Mika pripomenul, že RTVS je v situácii, že musí dobiehať technologický dlh. RTVS nie je 
len v situácii, čo za to divák dostane. Vlak už podľa neho v tomto smere dávno ušiel.  
I. Gallo vysvetlil, že mal na mysli nejakú odbornú diskusiu na pôde RTVS. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či by sa to nemohlo spraviť v relácii O 5 minút dvanásť. 
V. Mika uviedol, že teraz prichádza letná programová štruktúra a všetko zatieni téma 
slovenského predsedníctva v Rade EÚ.  
I. Gallo uviedol, že dostal žiadosť o vystúpenie od predsedníčke ZO pri RTVS M.. Lukáčovej.  
M. Lukáčová uviedla, že je zástupkyňou všetkých odborových organizácií pôsobiacich pri 
RTVS. Uvítala by informáciu o tom, čo čaká zamestnancov, aké budú na nich nároky, 
pretože už teraz pracujú na hranici svojich možností. Dúfa, že ak príde k navýšeniu koncesií, 
tak to budú cítiť aj zamestnanci. Prečítala vyhlásenie, v ktorom sa uvádza, že  odbory pri 
RTVS podporujú zámer zvyšovania úhrad za služby verejnosti.  
I. Gallo vyhlásil prestávku na prípravu uznesenia. 
I. Gallo po prestávke predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 71/2016 
Rozhlas a televízia Slovenska (RTVS) ako verejnoprávna, národná, nezávislá, informačná, 
kultúrna a vzdelávacia inštitúcia, poskytuje službu verejnosti v oblasti rozhlasového 
vysielania a televízneho vysielania. Základným predpokladom pre plnenie tejto funkcie je 
pôsobenie nezávisle na štáte.  
Orgánom, ktorý dohliada na dodržiavanie zákona, plnenie úloh a hospodárnosť, efektívnosť 
a účelnosť pri nakladaní s verejnými prostriedkami je Rada RTVS. V predchádzajúcich 
obdobiach považovala Rada RTVS predložené rozpočty a programové koncepty za 
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vyvážené a napĺňajúce všetky zákonom stanovené kritériá verejnoprávneho vysielateľa. Jej 
hodnotiace správy sú súčasťou verejne dostupných výročných správ RTVS, ktoré 
prerokováva parlamentný Výbor pre kultúru a médiá.  
Dňa 27.5.2014 Rada RTVS prerokovala stratégiu financovania RTVS, kde v uznesení č. 
79/2014 konštatovala, „že súčasný stav financovania je neudržateľný a ohrozuje plnenie úloh 
verejnoprávneho vysielateľa. V rámci existujúceho modelu financovania považuje Rada 
RTVS za nevyhnutné prehodnotiť výšku úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS 
v oblasti rozhlasového a televízneho vysielania.“  
Pri prerokovávaní rozpočtu na rok 2015 uznesením č. 151/2014 zo dňa 11.12.2014 
konštatovala, „že bez zmeny spôsobu financovania nebude RTVS v ďalšom období schopná 
zabezpečiť svoje rozvojové aktivity.“ 
Následne pri prerokovávaní rozpočtu na rok 2016 uznesením č. 138/2015 zo dňa 9.12.2015 
konštatovala, „že pri zachovaní súčasného modelu financovania, nebude RTVS v budúcnosti 
schopná zabezpečiť plnenie úloh verejnoprávneho vysielateľa podľa zákona č. 532/2010 Z. 
z. o RTVS. Rada RTVS považuje za nevyhnutné zvýšiť výšku úhrad za služby verejnosti 
poskytované RTVS v oblasti rozhlasového a televízneho vysielania.“ 

Vzhľadom na vyššie uvedené je zrejmé, že Rada RTVS kontinuálne požaduje 
navýšenie financovania RTVS. Najvhodnejšie, overené a vo väčšine európskych krajín 
najpoužívanejšie financovanie (nezávislé od štátneho rozpočtu) formou úhrad za 
služby verejnosti (koncesionárske poplatky), je potrebné primerane navýšiť tak, aby 
boli splnené všetky predpoklady na plnenie úloh verejného vysielateľa, rozvojové 
aktivity, skvalitňovanie programového obsahu, vrátene unikátnych programov 
a vlastnej tvorby. 

Ich výška sa posledných viac ako desať rokov nezmenila a patria k najnižším 
v Európe. 
 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
P. Kubica, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomná: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
M. Guľa odprezentoval základné hospodárske ukazovatele: 
Celkové výdavky k 31.5.2016 predstavovali sumu 41,26 mil.€, t.j. 31,17 % plnenie ročného 
plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 39,74 mil.€ - plnenie na 31,40 % 
a kapitálové výdavky sú vo výške 1,47 mil. € - plnenie na 25,67 % a celkový prebytok bol vo 
výške 35,31 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.  
V. Štofaník uviedol, že vo vysielaní momentálne dominuje EURO 2016.  
T. Búza skonštatoval, STV vysiela v štandardnom režime a napĺňa zákonné ukazovatele.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 72/2016 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Nagy, M. Kabát / 

Uznesenie bolo prijaté. 
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b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
I. Gallo skonštatoval, že nebol predložený žiaden materiál.  
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
T. Búza odprezentoval predložený materiál. 
P. Kubica informoval, že nemá k materiálu pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 73/2016: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Nagy, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
T. Búza odprezentoval ostatné predložené zámery. 
P. Kubica informoval, že prerokovala jednotlivé zámery.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 74/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Nagy, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
T. Búza odprezentoval predložený materiál.  
P. Kubica uviedol, že DK si prechádzala jednotlivé zmluvy a z ich pohľadu to bolo v poriadku.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 75/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Nagy, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Informácia o zámere odstránenia stavby 
M. Guľa vysvetlil, že predmetná stavba v skladu v Mlynskej doliny je vyhlásená za 
nepotrebnú od roku 2005 a bolo by vhodné ju zlikvidovať aj z bezpečnostného hľadiska.  
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D. Soukeník uviedol, že DK to prerokovala a nemá k tomu pripomienky. 
D. Soukeník predložil návrh na uznesenie a I. Gallo dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 76/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere odstránenia stavby skladu 
v areáli RTVS v Mlynskej doline. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Nagy, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Informácia o vysielaní a aktivitách RTVS v súvislosti s predsedníctvom SR 

v Rade EÚ (spravodajcovia M. Kákoš a Ľ. Guman) 
L. Diko predstavil projekt technického zabezpečenia a aj obsahovú časť vysielania. Ide 
o špecializované relácie a sú pripravení aj reagovať na niektoré aktuálne situácie.  
M. Kákoš považuje tento projekt za najvýznamnejší spravodajský projekt. Mohol by to byť 
štart pre nejaký projekt ohľadom európskych tém.  
Ľ. Guman sa spýtal, či je toto RTVS schopná technicky zabezpečiť.  
L. Diko uviedol, že sú vybraté top podujatia, ktoré sa budú zabezpečovať. Rokovania 
v Bruseli zabezpečuje európska komisia. Investície RTVS sú na úrovni 1,1 mil. €. Redakčné 
veci sa budú zabezpečovať z interných kapacít a pri technických veciach si bude RTVS 
pomáhať aj ľuďmi z externého prostredia.  
J. Chudík sa spýtal, do akej miery je RTVS schopná zabezpečiť pluralitu názorov pri hosťoch 
zo zahraničia a že redaktori nebudú hrať politické hry.  
L. Diko uviedol, že redaktori nikdy nehrali politické hry a je presvedčený, že sa podarí 
zabezpečiť pluralitu názorov.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 77/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní a aktivitách RTVS 
v súvislosti s predsedníctvom SR v Rade EÚ. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Nagy, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
7. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s LOH 2016 (spravodajca I. Gallo) 
P. Gašpar odprezentoval projekt vysielania LOH v RTVS.  
I. Gallo sa spýtal, či budú v rámci relácií o osobnostiach aj informácie o tom, čo v súčasnosti 
robia a aký bude prienik do spravodajstva v prípade nejakých úspechov. 
P. Gašpar odpovedal, že sa budú zaujímať o príbehy slovenských športovcov a v prípade 
úspechu sa bude dať vstúpiť aj do spravodajského vysielania.  
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 78/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti s LOH 
2016. 
 
Za: 6 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, D. Soukeník / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / I. Gallo, I. Nagy, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
8. Informácia o účasti RTVS na letných festivaloch (spravodajcovia D. 

Hushegyiová a Ľ. Guman) 
T. Búza odprezentoval televízny projekt mapovania festivalovej sezóny. 
V. Štofaník informoval o účasti SRo na festivaloch.  
Ľ. Guman označil projekt mapovania festivalov za dobre pripravený.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 79/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o účasti RTVS na letných 
festivaloch. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / I. Nagy, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

 
9.  Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s výročím SNP (spravodajcovia J. 

Chudík a Ľ. Guman) 
T. Búza odprezentoval televízny projekt vysielania v súvislosti so SNP. 
V. Štofaník informoval o rozhlasovom vysielaní. 
J. Chudík označil vysielanie za dobre pripravené.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 80/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti 
s výročím SNP. 
 
Za: 6 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / I. Nagy, M. Kabát, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
10.  Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji 2016 

(spravodajca I. Gallo) 
P. Gašpar informoval o vysielaní RTVS v súvislosti s MS v hokeji.  
I. Gallo vyjadril spokojnosť s prácou ľudí z RTVS v súvislosti s týmto projektom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 81/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s MS v ľadovom hokeji 2016. 
 
Za: 6 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / I. Nagy, M. Kabát, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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11. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo spolu s tajomníkom Rady RTVS informovali o došlej pošte a o stanoviskách RTVS 
k nim. Členovia Rady RTVS súhlasili, aby boli vypracované odpovede na sťažnosti v zmysle 
stanovísk RTVS a diskusie na rokovaní Rady RTVS.  
 
 
12. Rôzne  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
V Bratislave 29.6.2016. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

